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PROTOKÓŁ NR 7/2024                        

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 03 lipca 2024 r. 

W dniu 03 lipca 2024 r. o godz. 9.00  w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło się VII 
posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grzegorz Bogacz – przewodniczący Zarządu, 
2. Tadeusz Teterus – członek Zarządu, 
3. Bolesław Chwarścianek – członek Zarządu, 
4. Zbigniew Maćkowiak – członek Zarządu 

oraz zaproszeni goście, Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu, naczelnicy i pracownicy wydziałów   
w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Grzegorz Bogacz powitał zebranych i tym samym rozpoczął VII posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu ( nieobecna Izabela 
Bobińska). 

Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia stanowiący załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

1. Sprawy z zakresu ZDP w Czarnkowie: 

1) wniosek Dyrektora ZDP w Czarnkowie o zakup posypywarki i wymianę kotła gazowego 
w Obwodzie Drogowym w Trzciance. 

2. Sprawy z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek Dyrektora ZZOZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wycinkę drzewa i podjęcie 
uchwały w tej sprawie. 

3. Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) wniosek Kierownika Muzeum Ziemi Czarnkowskiej o dofinansowanie publikacji: „105 
rocznica Powstania Wielkopolskiego. Delimitacja i demarkacja zachodniej granicy Polski 
w Wielkopolsce wg postanowień Traktatu Wersalskiego”. 

4. Sprawy z zakresu wydziału organizacyjnego: 

1) podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania mebli na rzecz MOS w Białej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla pełniącego obowiązki 
Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance. 

6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

7. Sprawy różne. 

Następnie Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany 
porządku posiedzenia? 

 Sekretarz Powiatu Sławomir Kryger prosił o dodanie w punkcie 1. Sprawy z zakresu ZDP   
w Czarnkowie – ppkt-u 2) w brzmieniu: „ Zatwierdzenie dodatkowych kosztów związanych z realizowaną 
inwestycją pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-Tarnówko”. 

Program posiedzenia wraz z poprawką został przez Zarząd przyjęty. 

Ad.1 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu ZDP w Czarnkowie: 

1) wniosek Dyrektora ZDP w Czarnkowie o zakup posypywarki i wymianę kotła gazowego 
w Obwodzie Drogowym w Trzciance, 
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Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek ( zał. nr 3 ) Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  
 w Czarnkowie o zakup posypywarki i wymianę kotła gazowego do Obwodu Drogowego   
w Trzciance. Zakup posypywarki w znaczący sposób przyspieszy łagodzenie niekorzystnych skutków 
zimowych na drogach powiatowych, a wymiana wyeksploatowanego kotła gazowego c.o. na kocioł 
kondensacyjny pozwoli na obniżenie ilości zużytego gazu potrzebnego do ogrzania pomieszczeń 
obwodu. Koszt zakupu posypywarki to ok. 45.000 zł, natomiast wymiany kotła ok. 10.000 zł. Wymiana 
kotła pokryta zostanie z budżetu Zarządu Dróg Powiatowych, natomiast źródło sfinansowania zakupu 
posypywarki wskazane zostanie po rozliczeniu budżetu za I półrocze br.,w miesiącu wrześniu.  

2) zatwierdzenie dodatkowych kosztów związanych z realizowaną inwestycją pn. „Rozbudowa 
drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-Tarnówko, 

 Zarząd powrócił do zasygnalizowanego na jednym z wcześniejszych posiedzeń przez Dyrektora 
Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie tematu wykonania dodatkowych robót, polegających na 
wybudowaniu dodatkowej (nowej) studni kanalizacji deszczowej, częściowej modernizacji istniejącej 
studni (wymiana rury z ø500 mm na ø800mm) i wyczyszczenia istniejącego kolektora odpływowego. 
Wcześniej koszty dodatkowych robót szacowano na kwotę ok. 70.700 zł jednak po ich weryfikacji przez 
Inspektora Nadzoru koszt umniejszony został do kwoty 34.165,62 zł – zał. nr 4. Roboty dodatkowe 
związane są z realizowaną inwestycją pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P 
Młynkowo-Tarnówko” i zdaniem Wykonawcy mają one zapewnić sprawne i skuteczne funkcjonowanie 
nowo wybudowanej kanalizacji deszczowej.  

Zarząd zatwierdził konieczność poniesienia w/w kosztów przy ich współfinansowaniu 50/50   
z Gminą Połajewo. Dodatkowe koszty pokryte zostaną z budżetu ZDP w Czarnkowie. 

Ad.2 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia sprawy z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek Dyrektora ZZOZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wycinkę drzewa i podjęcie 
uchwały w tej sprawie, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wycinkę drzewa 
rosnącego na gruncie będącym w użytkowaniu Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie. 

Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu wyjaśnił, że wpłynął 
wniosek ( zał. nr 5 ) ZZOZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wycinkę drzewa z gatunku lipa 
drobnolistna, rosnącego na działce nr 434/1 położonej w Czarnkowie przy ul. Kościuszki będącej   
w użytkowaniu Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie. Dyrektor prośbę uzasadnia 
zagrożeniem jakie stwarza powyższe drzewo dla ludzi oraz mienia. Drzewo jest już całkowicie suche   
i stanowi zagrożenie w przypadku upadku dla znajdujących się w pobliżu: transformatora, agregatu 
prądotwórczego a przede wszystkim dla budynku szpitala oraz parkingu.  

 Wicestarosta Tadeusz Tererus zapytał, czy przed podjęciem decyzji w tej sprawie, wniosek 
nie powinien trafić do Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, który oceniłby czy 
drzewo kwalifikuje się do wycinki? 

Pracownik Wydziału odpowiedział, że Zarząd Powiatu wyraża zgodę na to aby ZZOZ mógł 
wystąpić o pozwolenie na wycinkę do Burmistrza Czarnkowa. Zgoda właściciela gruntu, na którym 
rośnie drzewo jest warunkiem uzyskania zezwolenia na wycinkę. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 27/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

 Pracownik Wydziału przekazał Zarządowi informację ( zał. nr 7 ) o konieczności uiszczenia na 
rzecz Gminy Krzyż Wlkp. opłaty planistycznej  w wysokości 106 641,60 zł za działki sprzedane w Krzyżu 
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Wlkp. w wyniku przetargu który odbył się w dniu 20 grudnia 2021 roku. Opłata planistyczna, to forma 
daniny publicznej płaconej jednorazowo przez właściciela nieruchomości na rzecz gminy.  Konieczność 
uiszczenia opłaty wynika z art.36 ust 4 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, który 
mówi „Jeżeli w związku z uchwaleniem planu miejscowego albo jego zmianą wartość nieruchomości 
wzrosła, a właściciel lub użytkownik wieczysty zbywa tą nieruchomość, wójt, burmistrz albo prezydent 
miasta pobiera jednorazową opłatę ustaloną w tym planie, określoną w stosunku procentowym do 
wzrostu wartości nieruchomości. Opłata ta jest dochodem własnym gminy. Wysokość opłaty nie może 
być wyższa niż 30% wzrostu wartości nieruchomości”. Środki na ten cel zostały już wcześniej w budżecie 
powiatu zaplanowane.  

Zarząd wstępnie rozmawiał o sprzedaży kolejnych 8 działek w Krzyżu Wlkp., które nie 
zostały sprzedane w wyniku ogłoszonego już wczesniej przetargu. Zarząd do tematu powróci pod 
koniec miesiąca sierpnia br.  

Ad.3 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) wniosek Kierownika Muzeum Ziemi Czarnkowskiej o dofinansowanie publikacji: „105 
rocznica Powstania Wielkopolskiego. Delimitacja i demarkacja zachodniej granicy Polski 
w Wielkopolsce wg postanowień Traktatu Wersalskiego”, 

Zarząd rozpatrzył wniosek (zał. nr 8) Kierownika Muzeum Ziemi Czarnkowskiej   
o dofinansowanie publikacji: „105 rocznica Powstania Wielkopolskiego. Delimitacja i demarkacja 
zachodniej granicy Polski w Wielkopolsce wg postanowień Traktatu Wersalskiego”. Publikacja   
w swej treści zawierać będzie zbiór referatów wygłoszonych podczas konferencji 10 stycznia br. 
dotyczącej kształtowania się zachodniej granicy Polski po 1919 roku. Konferencja zgromadziła 
wybitnych znawców tematu oraz zebrała bardzo pozytywne recenzje. Skłoniło to Muzeum aby 
zebrać wygłoszone referaty i udostępnić je szerszej grupie odbiorców w postaci wydawnictwa. 
Konferencja powstała przy współudziale Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie.  

Zarząd nie podjął decyzji o dofinansowaniu powyższego zadania. Zarząd zdaje sobie sprawę   
z wartości kulturowej jaka zostanie zawarta w niniejszej publikacji i rozważy z końcem roku zakup 
kilkunastu egzemplarzy. Decyzja o dokładnej ilości sztuk będzie podjęta w momencie informacji 
dotyczącej ostatecznego kosztu za jeden egzemplarz. Ponadto Zarząd zwrócił się z prośbą do Muzeum, 
aby w publikacji powstałej w wyniku Konferencji, która odbywała się pod patronatem Starosty 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego, zamieszczony został herb z nazwą powiatu.  

Ad.4 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia sprawy  z zakresu wydziału organizacyjnego: 

1) podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania mebli na rzecz MOS w Białej, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania mebli, 
będących w posiadaniu Starostwa Powiatowego w Czarnkowie na rzecz Młodzieżowego Ośrodka 
Socjoterapii w Białej. 
Biurko Morion nr inwentarzowy I.808/160, 
Stół Morion nr inwentarzowy I.808/161,  
Komoda Nr 3 Morion nr inwentarzowy I.808/162,  
Kredens Nr 5 Morion nr inwentarzowy I.808/164,  
Komoda Nr 2 Morion nr inwentarzowy I.808/165,  
Witryna Nr 8 Morion nr inwentarzowy I.808/169,  
Komoda narożna Nr 4 Morion nr inwentarzowy I.808/170,  
Biurko pod komputer nr inwentarzowy I.808/248,  
Kontener dębowy nr inwentarzowy I.808/283 
Krzesło tapicerowane nr inwentarzowy EI/163 – EI/172 10 szt. 

WW. składniki mienia uległy 100% umorzeniu. 
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Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 28/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla pełniącego obowiązki 
Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance. 

 Zarząd, na wniosek ( zał. nr 10 ) Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance przystąpił 
do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla pełniącego obowiązki 
Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance.  

Sekretarz Powiatu przypomniał, że w związku z otrzymanym dnia 4 czerwca 2024 r. pismem 
dotychczasowego dyrektora Pana Mirosława Szymajdy, informującym o jego rezygnacji ze stanowiska 
Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance, Zarząd Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego w dniu 19.06.2024 r. podjął uchwałę o jego odwołaniu. W celu utrzymania płynności 
funkcjonowania jednostki i zapewnienia ciągłości zarządzania nią, w oparciu o art. 46 ust. 3a ustawy   
z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej wyznaczono do pełnienia obowiązków dyrektora 
dotychczasowego zastępcę Pana Amanuela Solomona. W związku z powyższym zachodzi potrzeba 
ustalenia wyznaczonej osobie wynagrodzenia miesięcznego, na okres od 19 czerwca 2024 r. do czasu 
ustania powierzenia obowiązków. Proponuje się wynagrodzenie miesięczne w kwocie 8000 zł brutto.  

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 29/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.6 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

  Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu tj. z dnia 26 czerwca 2024 r.  
nie wnosząc żadnych uwag. 

Ad.7 
Sprawy różne. 

 Skarbnik Powiatu Ewa Dymek w kilku zdaniach poinformowała Zarząd o możliwych zmianach   
w finansowaniu jednostek samorządu terytorialnego w roku 2025.  Zmiany mają dotyczyć m.in. 
naliczania podatku dochodowego od osób fizycznych i podatku dochodowego od osób prawnych. 
Projektowana reforma zakłada również zmiany w kalkulacji subwencji ogólnej dla JST, która ma być 
oparta na potrzebach wydatkowych poszczególnych samorządów w czterech kategoriach: 
ekologicznych, wyrównawczych, oświatowych i rozwojowych. W przypadku potrzeb ekologicznych brane 
będą pod uwagę formy ochrony przyrody znajdujące się na terenie danej jednostki oraz ich 
powierzchnia. Potrzeby wyrównawcze będą określane na podstawie dochodów podatkowych i potrzeb 
wydatkowych. Do potrzeb oświatowych zaliczona zostanie dotacja na wychowanie przedszkolne. 
Potrzeby rozwojowe będą natomiast obliczane jako 23% kwoty wydatków majątkowych pomniejszonych 
o równowartość wykonanych dochodów majątkowych z tytułu dotacji oraz środków przeznaczonych na 
inwestycje. 
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Dotyczy Protokołu Nr 7 z dnia 03 lipca 2024 r. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 03 lipca 2024 r. zakończono. 
Termin następnego posiedzenia ustalono na dzień 8 lipca 2024 r. 

Protokolant: 
Małgorzata Pompała     Podpisy członków Zarządu 

Grzegorz Bogacz ………………………………....... 

Tadeusz Teterus ……………………………………… 

Bolesław Chwarścianek …………………………….. 

Zbigniew Maćkowiak …………………………………. 


